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FÖRBUNDSSTYRELSENS YTTRANDE ÖVER MOTION D2 

OCH K19 

 

Från  

Hallands Ridsportförbund och Billdals Ridklubb angående distriktens närvaro vid 

förbundsmöten  
 

Motionärerna beskriver att det finns ett behov av bättre samförstånd i gemensamma frågor, 

starkare gemenskap och ökad förståelse för föreningarnas situation och yrkar på att 

förbundsstyrelsen ska adjungera två till fyra distriktsordföranden till samtliga 

förbundsstyrelsemöten. 

 

Distrikten har en viktig roll som förbundets regionala organ och bidrar till utveckling av 

svensk ridsport. Distrikten har god uppfattning om föreningarnas möjligheter och utmaningar 

och är därför en viktig målgrupp när stora gemensamma frågor ska diskuteras.  

 

Det ligger i förbundsstyrelsens intresse att ha en nära dialog och gott samarbete med 

distrikten. Det är av denna bakgrund som förbundsstyrelsen bjuder in distriktsrepresentanter 

till forum så som Ridsportforum och distriktsordförandeträffar. 

 

Under 2022 har förbundsstyrelsen bjudit in till tre distriktsordförandemöten och under dessa 

träffar har förbundsövergripande frågor så som strategi och trygghetsfrågor samt aktuell 

information från förbundsstyrelsen behandlats. Inför samtliga möten har det funnits möjlighet 

att inkomma med inspel till dagordningen.  

 

Under 2022 har förbundsstyrelsen utökat kontakten med distriktsstyrelserna i syftet att stärka 

gemenskapen samt skapa tillfälle att lyssna in föreningars situation runt om i landet.  

 

Förbundsstyrelsen välkomnar förslag på hur arbetssätt kan utvecklas i syfte att stärka 

förbundsstyrelsens och distriktens samarbete och avser därför bjuda in till en sådan dialog 

under ett distriktsordförandemöte. 

 

Förbundsstyrelsen föreslår   

att förbundsstämman beslutar att motionen anses besvarad med vad som anförs i 

förbundsstyrelsens yttrande.  


